
 
 

Referat fra møte i Langesund Rotaryklubb 08.01.20  
 
Oppmøte: 13 medlemmer 
Bursdager: Rolf fyller år på lørdag 11 
Tigris: 

- Rolf: Har gått kyst-sti inne i Oslo fra Lysaker fram til Hennie Onstad 
senteret og hans tilbakemelding er at dette er en flott sti som kan anbefales 

- Etterlyser en gipsplate da han har en gipsvegg som bærer spor etter 
karatespark  

- Tor: Bamble Turlag har tilbud til de som har gitt Nyttårsløfter. Brosjyren 
som er snekret sammen på Tors PC ble delt ut. 

- Turid: Har avsluttet rektorstudiet. Ferdig og bestått. Fikk sin første A. 
Gratulerer!! 

- Perry: Ved vinlotteriet tok han nummerlappene R26 til R36 og har senere 
innsett at dette var visst ikke 10 lodd (som han hadde betalt for). Han har 
skjønt matematikken nå 

 

Interne saker 
 
A. UB messa (Kjersti) 
Både IKT og Service klassen er med på opplegget med ungdoms-bedrifter. Nå har de 
fått møtekollisjon slik at det bare blir bare Annikens bedrifter som deltar videre i 
konkurransen. 
Skole og elever har følgende forslag til priser som skal utdeles: 
 IA prisen 
 Forretningsplanprisen 
 Presentasjon og markedsføringsprisen 
 
De 3 bedriftene som fortsatt skal delta er: 

1. Kånntainer (smelting av snø og fjerning av forurensninger) 
2. Tyggegummi som oppløses når den kastes. 
3. Datahjelpen 

Bedriftene er noe nærmere beskrevet i møtereferatet fra uke 48 2019.  

Langesund  
Rotaryklubb 



 
Skolen ønsker 3 jurymedlemmer fra Rotary.  
 

B. 5 minutter mitt yrke (Steinar) 
Her mangler input til fra flere medlemmer om når det passer for dem å gi en 
presentasjone. Steinar sender ut liste i løpet av møtet slik at man kan tegne seg på. 
 

C. Klubbens indre liv – resultater fra peismøtet. (Steinar) 
Peismøtet ble arrangert hos 
Halvor og Elin. Det var bare 7 
personer til stede 
 
Steinar holdt en oppsummering av 
møtets hovedtema: «Hva ønsker vi 
med LRK?» Denne 
oppsummeringen er også sendt 
direkte til alle medlemmer så her 
tas bare med «resultatgrafen» 
 
Senere har Steinar fått et par 
tilleggskommentarer: 
·         Når man angir hva man ønsker mere av, så kan det bety at dette er momenter man 
mener er viktige for klubben, men ikke nødvendigvis at man øsker mer. Synes dette 
virker som en rimelig antagelse. 

·         Dersom man legge sammen alle kommentarene angående foredrag, så kommer man 
til en prosentandel på 27. Foredrag blir dermed den totalt sett desidert mest 
dominerende kommentaren. 

D. Gjennomgang av vår-programmet (Espen)  
Et rikholdig program ble presentert med kombinasjon av eksterne foredrag, interne 
foredrag, bedriftsbesøk og sosiale aktiviteter. Her nevnes bare noen stikkord: 
Vaksinasjonskampanjen 
KOKKEkamp 
Informasjon nye medlemmer 
Torskeaften 
Forberedelse Rotary lekene 
Vann – verdens viktigste ressurs 
Rotarylekene i Skjærgårdshallen 
Kompetansesenter miljø og helse 
Ølbrygging hos ØYSTEN 
Bedriftsbesøk ØPD 
Inntrykk fra Ryla/ungdomskomiteen 



TRF komiteen/info om prosjektene 
Egoforedrag 
Powered by Telemark 
Rebusløp 
Rotary fellowship 
Mitt presidentår 
Presidentskifte 
 

E. Rotary vision og Guvernørens nyhetsbrev (Espen)  
Kopier av disse er lagret sammen med møtereferatet på hjemmesiden til LRKog kopi kan 
hentes der. 

Lagret sammen med møtereferatet: 

strategic_plan_en-2 
(1).pdf

D2290 DG 
månedsbrev januar 2020 (1).pdf 

 
 
 
F. Ultan. 
Berit motiverer for «en aktivitet med Ultan» 
 
 
 
 
 
 
 
Referent:   Helge 
 
 
 
 
 
 


